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Doel van de bijeenkomst: 

- Stand van zaken geven van het project Dwarsdiep. 

- Reacties ophalen op de plannen, in het bijzonder recreatie. 

 

Introductie 

Op woensdagavond 26 februari 2025 bezochten ongeveer 80 mensen de 

inloopbijeenkomst over de voortgang van de gebiedsontwikkeling in het Dwarsdiep. 

Centraal stond het voorlopig ontwerp van het inrichtingsplan voor het natuur- en 

waterbergingsgebied Dwarsdiep (fase 1).  

 

Naast een centrale presentatie over de doelen van het project en de planning konden 

belangstellenden bij een ‘informatiemarkt’ in gesprek met deskundigen van de Provincie 

Groningen, Waterschap Noorderzijlvest, gemeente Westerkwartier, Staatsbosbeheer, 

Prolander en de betrokken ingenieursbureaus aan de hand van kaarten en beelden.  

 

Dit verslag volgt de thematische opzet van de bewonersavond: natuur, water, recreatie, 

technische werken. De vragen en opmerkingen bij de informatiemarkt en de centrale 

presentatie zijn daarin verwerkt. Het gaat om een algemeen beeld op basis van de 

opstelsom van individuele reacties die op papier, digitaal en mondeling zijn gegeven. Doel 

van dit verslag is de reacties te verwoorden, niet om deze te beantwoorden. Tijdens de 

avond is zo goed mogelijk ingegaan op opmerkingen en vragen. Verder wordt voor de 

beantwoording de webpagina met ‘Veel gestelde vragen’ bijgewerkt. Individuele vragen die 

digitaal of op papier zijn ingediend worden per e-mail beantwoord. 

 

Algemeen beeld 

Op de avond zelf was er een goede sfeer. Bezoekers hadden waardering voor de opzet 

van de avond waarbij zij een algemeen beeld via de centrale presentatie kregen en 

daarnaast individueel in gesprek konden met leden van de projectorganisatie. Verder vond 

men het waardevol dat er ruimte was om als bezoekers onderling met elkaar van gedachte 

te wisselen over de activiteiten in Dwarsdiep. 

 

Reacties thema Natuur 

• De aanleg van nieuwe natuur werd door veel bezoekers als zeer positief ervaren. 

• Bezoekers vroegen zich af in hoeverre de A7 negatieve gevolgen heeft op de 

nieuwe natuur. 

• Bezoekers vroegen naar eventuele gevolgen van de recente stikstofuitspraken. 

• Het afgraven van de kades vinden sommige bezoekers ten koste gaan van de 

natuurwaarden. 

• Sommige bezoekers vonden dat aandacht voor de landbouw ontbrak, andere 

vroegen aandacht voor meer natuur. 
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Reacties thema Recreatie 

• Een aantal bewoners gaf aan dat een wandelpad in de nabijheid van hun eigen 

woning niet gewenst is. 

• Er werd aandacht gevraagd voor voldoende visplekken. De kade die wordt 

afgegraven wordt veel gebruikt door vissers. 

• Bezoekers vinden het een gemis dat door het afgraven van kades niet meer langs 

het Dwarsdiep gewandeld kan worden. 

• De vraag leeft waarom er geen ruiterpaden zijn ingetekend in het plan. 

• Volgens een aantal bezoekers zijn er te weinig wandelpaden ingetekend en 

ontbreekt er een ‘groter rondje’ in het gebied.  

• Verzocht wordt om nieuwe paden aan te laten sluiten op bestaande paden zoals 

het Leedaanzeggerspad. 

• Men is positief dat er gekanood kan blijven worden op het Dwarsdiep, maar is 

teleurgesteld dat een sloep niet verder kan dan tot aan de nieuwe fietsbrug 

vanwege de “trappen” onder water. 

 

Reacties bij thema Water 

• Bezoekers onderstreepten het belang van goede waterkwaliteit.  

• De inschatting dat de waterberging eens in de tien jaar nodig is, werd door 

sommige bezoekers ervaren als een onduidelijk en onzeker gegeven.  

• Sommige bewoners ervaren overlast van een hoog grondwaterpeil. 

• Men is benieuwd naar de kosten voor het project. 

• Er waren vragen over de gevolgen voor de natuur bij inzet van de waterberging. 

 

 

 

 

 

 


